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ΑΠ: 158/ 29-6-2019  

Προς: 
Τη Δ/ντρια Εκπαίδευσης Π.Ε. Ανατολικής   Αττικής  
κ. Ξυθάλη Βασιλική 

 
 
Αίτημα για συνάντηση  με θέμα  την πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και 
τη σχολική στέγη στις σχολικές μονάδες της περιοχής μας 

 
 
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 

στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και για τη σχολική στέγη στην περιοχή 
μας. 
 

Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 
 

Με εκτίμηση 
 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 
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ΑΠ: 158/ 29-6-2019                                                                                                  Προς:  
                                                                                                                 Τον κ. Δήμαρχο Ραφήνας -Πικερμίου 

Ευάγγελο Μπουρνούς 
 
ΘΕΜΑ:  Αίτημα για συνάντηση με τον  Δήμαρχο   για την πορεία υλοποίησης της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο  Ραφήνας -Πικερμίου.  
 
 
Αξιότιμε Κύριε Δήμαρχε,   
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 
στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί ,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και για τη σχολική στέγη στον Δήμο σας. 
 
Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 

 
Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 
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ΑΠ: 158/ 29-6-2019                                                                                                  Προς:  
                                                                               Τον κ. Δήμαρχο Μαραθώνα  

                                                                               Ιωάννη Ζαγάρη 
 

 
ΘΕΜΑ:  Αίτημα για συνάντηση με τον  Δήμαρχο   για την πορεία υλοποίησης της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο Μαραθώνα.  
 
 
Αξιότιμε Κύριε Δήμαρχε,   
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 
στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί ,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και για τη σχολική στέγη στον Δήμο σας. 
 
Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 

 
Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 
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ΑΠ: 158/ 29-6-2019                                                                                                  Προς:  
                                                                                                                 Τον κ. Δήμαρχο Παιανίας 

                                                                                                                                               Σπύρο Στάμου 
 
ΘΕΜΑ:  Αίτημα για συνάντηση με τον  Δήμαρχο   για την πορεία υλοποίησης της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο Παιανίας ( ιδιαίτερα στην Δημοτική 
Ενότητα Γλυκών Νερών).  
 
 
Αξιότιμε Κύριε Δήμαρχε,   
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 
στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και για τη σχολική στέγη στον Δήμο σας. 
 
Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 

 
Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 
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ΑΠ: 158/ 29-6-2019                                                                                                  Προς:  
                                                                                                                 Τον κ. Δήμαρχο Σπάτων Αρτέμιδας 
                                                                                                                                   Δημήτριο Σπ. Μάρκου 
 
ΘΕΜΑ:  Αίτημα για συνάντηση με τον  Δήμαρχο   για την πορεία υλοποίησης της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο Σπάτων Αρτέμιδας .  
 
 
Αξιότιμε Κύριε Δήμαρχε,   
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 
στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί ,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο σας. 
 
Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 

 
Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 
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ΑΠ: 158/ 29-6-2019                                                                                                  Προς:  
                                                                                                                 Τον κ. Δήμαρχο Παλλήνης 

                                                                                                                                   Αθανάσιο Ζούτσο 
 
ΘΕΜΑ:  Αίτημα για συνάντηση με τον  Δήμαρχο   για την πορεία υλοποίησης της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής και τη σχολική στέγη στον Δήμο Παλλήνης .  
 
 
Αξιότιμε Κύριε Δήμαρχε,   
 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου Εκπαιδευτικών Π.Ε. «Αλέξανδρος Δελμούζος», 
στο πλαίσιο των επαφών που πραγματοποιεί ,  με την παρούσα επιστολή ζητά άμεσα τον 
ορισμό συνάντησης μαζί σας προκειμένου  να ενημερωθούμε και να συζητήσουμε για την 
πορεία υλοποίησης της δίχρονης προσχολικής αγωγής και  για τη σχολική στέγη στον Δήμο σας. 
 
Παρακαλούμε για την άμεση ανταπόκρισή σας στο ανωτέρω αίτημά μας. 

 
Με εκτίμηση 

 

Ο Πρόεδρος                                               Ο  Γεν. Γραμματέας 

 

Σάββας    Σεχίδης                                        Κων/νος  Βερέτσος 

 

 

 


